
 
 

Side 1. 
 

Referat medlemsmøte 17.08.2023 kl. 1900. 

01:         Åpning:      

• Styreleder ønsket alle velkommen.  

• Antall medlemmer til stede: 33 

• Antall påmeldte til servering: 37 

• Styreleder informerte om at etter møtet blir det servering av grillspyd med tilbehør og kaffe. Øvrig drikke 

for den enkeltes regning.  

• Tradisjonen tro så startet onsdagskaffen opp 16.08.2023 og fortsetter fremover til oppunder Jul. 

• Grillfesten ved Skipperhuset avviklet 22.06.2023. Et vellykket arrangement. 60 personer til stede. 

 

02:  Referat fra medlemsmøte 25.05.2023.  

Referat lest opp av referent Jon Magne Jakobsen. 

 Referat enstemmig godkjent. 

 

03: Medlemmer: 

• Gått bort: Ingen 

• Utmeldinger: Inge Kristian Hansen utmeldt 09.08.2023. Begrunnelse: Manglende anledning til å delta. 

• Innmeldinger: Arnt Runar Sævrøy. F. 19.06.1976. Utdanning: Maritim skole, nautisk, D1 sertifikat. Ansatt  

                          som trafikkleder i Kystverket ved Fedje VTS.   

 

04: Informasjon fra styret: 

• Skipperhuset:  

o Nødlyssentral er på plass og operativ. Oppgradering av brannvarslings anlegg fortsetter med 

oppstart i september. Det innebærer montering og oppkobling av nye detektorer i hele bygget. 

En regner med ferdigstilling, testing og overlevering i oktober/november. 

• Skipperhjørnet: 

o Bjørn Algerøy har tatt mindre vedlikehold på bygget i sommer. Dette har vært oppussing både 

innvendig og utvendig på bygget (puss av murvegger, maling, vasking av lokaler og inventar). 

o Styret jobber med innkjøp av nye artikler med logo (slips, sjal, jakke emblem, gyldne octant 

medalje og pin). Produktene produseres i Kina, men med lokal leverandør i Eidsvåg. Disse kan 

være på plass ila. høsten.  

• Informasjon fra styret: 

o Statsarkivet i Bergen har fått noe mere arbeid med registrering og digitalisering av materialet 

som ble overlevert fra foreningen. Forespeilet omvisning for foreningens medlemmer må nok 

utsettes til dette arbeidet er ferdigstilt.  

o Statsarkivet ved Kenneth Brattland inviteres ned til medlemskveld i november eller desember for 

å snakke om arkivet, vårt bidrag og for øvrig oppbevaring, katalogisering og digitalisering av 

materialet. 

 

05: Eventuelt: Ingen saker tatt opp. 

1. Styreleder overrakte oppmerksomhet fra foreningen til Gunvald M. Isaksen, i forbindelse med vel 

overstått jubileum 22.07.2023. 

http://www.skipperforeningen.no/index.php
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2. Leif K. Nordeide opplyste om at medlemmenes barn og barnebarn kan søke stipend fra Kathrine 

Jonassens legat. Send melding til Skipperforeningen som videreformidler dette til legatets styreleder. 

Søkere vil få tilsendt søknadsskjema sammen med annen informasjon. 

3. Følgende spørsmål til styret: 

o Har styret en strategi for verving av nye medlemmer? 

o Har styret gått aktivt ut mot medlemmer av Norsk Sjøoffisersforbund?  

 

Svar fra styret: Ingen spesiell strategi for verving av nye medlemmer. En benytter seg i stor grad av direkte                                      

kontakt med kollegaer i de ulike maritime næringer for å rekruttere medlemmer. Styret tar også direkte 

kontakt med nye medlemmer og inviterer de opp på medlemskvelder i foreningen. Styret har heller ikke hatt 

direkte kontakt med Norsk Sjøoffisersforbund, hverken lokalt eller nasjonalt, men understreker at forbundet 

kjenner godt til Bergens Skipperforening. 

 

  

 

Møtet hevet kl. 1930. 

  

 

 

Gjorde klart for servering av grillspyd med tilbehør og kaffe. 

 

 

 

 

Bergen, 17.08.2023 

  

           Johannes Yndestad                Frode Sagmo 
Johannes Yndestad       Frode Sagmo   

      styreleder                       referent 

http://www.skipperforeningen.no/index.php

